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15. zasedání Zastupitelstva města  Harrachova  

konané dne 26. dubna 2017 
15.zasedání Zastupitelstva města Harrachova bylo zahájeno v budově Základní školy 
Harrachov dne 26.04.2017 v 17:09 hodin a ukončeno bylo v 18:52 hodin. Přestávka nebyla.  

 
Přítomni: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav 
Kyncl, Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná, 
Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček, Eva Zbrojová.  
Omluven: Ing. Jiří Krejčí 
Host: JUDr. Ivana Erlebach Staňková 
Hlasování o souhlasu s vystupováním hosta: PRO -  14     PROTI - 0    Zdržel se - 0 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná, Václav 
Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček, Eva Zbrojová.  
PROTI:- 
ZDRŽEL SE: - 
 
1.   Zahájení 
Zahájení jednání  zastupitelstva  města  se zúčastnilo 14 členů zastupitelstva města. Starostka města, 
paní Eva Zbrojová, přivítala přítomné členy městského zastupitelstva, hosty a občany Harrachova. 
Konstatovala přítomnost nadpoloviční většiny všech členů městského zastupitelstva a tím i usnášení 
schopnost zasedání městského zastupitelstva.  

Zapisovatelkou zasedání ZM byla navržena paní Martina Vaňková. 
Hlasovacím managerem byl navržen: Ing. Stanislav Slavík 
Ověřovateli zápisu byli navrženi: Daniel Beneš, Ing. Helena Stříbrná 
 
Hlasování o zapisovateli ZM:                     PRO - 14      PROTI - 0    Zdržel se - 0 
Hlasování o hlasovacím managerovi:        PRO - 13      PROTI - 0    Zdržel se - 1 

Hlasování o ověřovatelích ZM:             PRO - 12      PROTI - 0    Zdržel se - 2 
Zapisovatelka ZM, hlasovací manager a ověřovatelé ZM byli přijati nadpoloviční většinou hlasů všech 
členů ZM. 
K minulému zápisu nebyly vzneseny žádné připomínky. 
Pan Mgr. Tomáš Vašíček se omluvil, zasedání ZM se může zúčastnit do 17:55.  
 
Starostka města navrhla rozšíření programu – bod 13c) – Informace o průběhu valné hromady 
SAH a.s. 
Hlasování o souhlasu s rozšířením programu: PRO -  14     PROTI - 0    Zdržel se - 0 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná, Václav 
Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček, Eva Zbrojová.  
PROTI:- 
ZDRŽEL SE: - 
 
Hlasování o programu ZM: 
Program:  
 

1.    Zahájení 
2.    Veřejnoprávní smlouva 2/2017 
3.    Schválení podání žádosti o účelovou dotaci z rozpočtu LK 
4.    Rozpočtová opatření 
5.    Převod zůstatku hospodaření 2016 ZŠ  
6.    Převod zůstatku hospodaření 2016 MŠ 
7.    Obecně závazná vyhláška č. 1/2017 
8.    Schválení podání žádosti o zrušení stavebního úřadu 
9.    Schválení darovací smlouvy p.p.č. 603 v k.ú. Harrachov - hřbitov 
10.    Zřízení věcného břemene služebnosti na část p.p.č. 1028/11 a    

   st.p.č. 332 v k.ú. Harrachov 
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        11.     Veřejnoprávní smlouva na zajištění výkonu úkolů městské policie 

        12.     Vyřazení majetku 

        13.     Různé 

  a) Řešení skladebnosti správní obvodů obcí s rozšířenou působností a 

území okresů ČR  
                       b) Informace o soudních sporech 

Hlasování o programu:  PRO: 14     PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná, Václav 
Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček, Eva Zbrojová.  
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
2. Veřejnoprávní smlouva 2/2017 
Bod přednesla: Eva Zbrojová, starostka města 
 
Tomáš Ploc vznesl protinávrh: 
Usnesení protinávrhu č.1 k bodu 2.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje VPS č. 2/2017 
s roční dotací ve výši 150.000,-Kč a pověřuje starostku jejím podpisem. 
Hlasování o usnesení protinávrhu č.1. k bodu 2.:  PRO: 1    PROTI: 11      ZDRŽEL SE: 2 
PRO: Tomáš Ploc 
PROTI: : Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl,  
Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná, Václav Tondr, 
Eva Zbrojová.  
ZDRŽEL SE: Jiří Černý, Mgr. Tomáš Vašíček  
Usnesení protinávrhu nebylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Usnesení č. 2.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje VPS č. 2/2017 a pověřuje starostku jejím 
podpisem. 
Hlasování o usnesení 2.:  PRO: 12    PROTI: 1     ZDRŽEL SE: 1 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná, Václav Tondr,  
Eva Zbrojová.  
PROTI: Tomáš Ploc 
ZDRŽEL SE: Mgr. Tomáš Vašíček 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
3. Schválení podání žádosti o účelovou dotaci z rozpočtu LK z Oblasti podpory č. 2 regionální 
rozvoj – Program obnovy venkova – program č.2.1 na projekt „Stavební úpravy a udržovací 
práce objektu kina (kulturního centra)“ 
Bod přednesla: Mgr. Dagmar Staňková, vedoucí MS,I a SŘ 
Usnesení č. 3.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje podání žádosti o účelovou dotaci 
z rozpočtu LK z Oblasti podpory č. 2 regionální rozvoj – Program obnovy venkova – program č.2.1 na 
projekt „Stavební úpravy a udržovací práce objektu kina (kulturního centra)“. 
Hlasování o usnesení 3.:  PRO: 14   PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
PRO: : Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová,Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná,  
Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček, Eva Zbrojová.  
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
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4. Rozpočtové opatření č. 1 
Bod přednesla: Eva Zbrojová, starostka města, Jana Coufalová, vedoucí ekonomického úseku 
Usnesení č. 4.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje rozpočtové opatření číslo 1 ve výši 
353 392,59 Kč na straně MD, ve výši 6 015 727,59 Kč na straně D, financování  5 662 335,00 Kč. 
Hlasování o usnesení 4.:  PRO: 11    PROTI: 1    ZDRŽEL SE: 2  
PRO: : Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Petra Procházková, , Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná, Václav Tondr, Eva Zbrojová. 
PROTI: Tomáš Ploc 
ZDRŽEL SE: Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
5. Převod zůstatku hospodaření 2016 ZŠ 
Bod přednesla: Jana Coufalová, vedoucí ekonomického úseku, Ing. Helena Stříbrná, ředitelka školy 
Usnesení č. 5.: Zastupitelstvo města Harrachova souhlasí s převedením 150 000,00 Kč do fondu 
odměn a 121 098,16 Kč do rezervního fondu Základní školy Harrachov. 
Hlasování o usnesení 5.:  PRO: 14  PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná,  
Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček, Eva Zbrojová. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
6. Žádost o převod zůstatku hospodaření MŠ  
Bod přednesla: Jana Coufalová, vedoucí ekonomického úseku, Kateřina Kynclová, ředitelka školky 
Usnesení č. 6.: Zastupitelstvo města Harrachova souhlasí s převedením 147 541,23 Kč do rezervního 
fondu Mateřské školy Harrachov. 
Hlasování o usnesení 6.:  PRO: 14    PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná,  
Václav Tondr, Mgr. Tomáš Vašíček, Eva Zbrojová. 
PROTI: - 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
7. Obecně závazná vyhláška č. 1/2017 o regulaci a provozování hazardních her 
Bod přednesla: Jana Kopalová, referentka místních poplatků 
Usnesení č. 7.: Zastupitelstvo města Harrachova schvaluje obecně závaznou vyhlášku č. 1/2017 o 
regulaci a provozování hazardních her. 
Hlasování o usnesení 7.:  PRO: 8     PROTI: 5    ZDRŽEL SE: 1    
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Alena Jíchová,Lucie Kučerová, Petra Procházková,  
Ing. Helena Stříbrná, Václav Tondr, Eva Zbrojová. 
PROTI: Ladislav Kyncl, Tomáš Ploc, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Mgr. Tomáš Vašíček  
ZDRŽEL SE: Jiří Černý 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
8. Schválení podání žádosti o odejmutí působnosti obecného stavebního úřadu v Harrachově 
podle ust. § 13 odst. 4 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, 
v platném znění.  
Bod přednesla: Mgr. Dagmar Staňková, vedoucí MS, I a SŘ 
Dotazy: Hubert Rieger: „Je možné se zrušením stavebního úřadu ještě počkat?“ 
             Ing. Stanislav Slavík: „ Zůstanou rozhodnutí malého rozsahu v Harrachově i nadále?“ 
Usnesení č. 8.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje podání žádosti o odejmutí působnosti 
obecného stavebního úřadu v Harrachově podle ust. § 13 odst. 4 zákona č. 183/2006 Sb., o územním 
plánování a stavebním řádu, v platném znění a ukládá starostce Města Harrachov, aby přistoupila 
k neprodlenému podání žádosti o odejmutí působnosti obecného stavebního úřadu v Harrachově, 
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podle ust. § 13 odst. 4 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu, v platném 
znění, na Krajský úřad Libereckého kraje. 
Hlasování o usnesení 8.:  PRO: 10     PROTI: 3    ZDRŽEL SE: 1   
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, Petra 
Procházková, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná, Václav Tondr, Eva Zbrojová. 
PROTI: Jiří Černý, Hubert Rieger, Mgr. Tomáš Vašíček 
ZDRŽEL SE: Tomáš Ploc 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
Od bodu číslo 9. nepřítomen pan Mgr. Tomáš Vašíček 
9. Schválení darovací smlouvy na převod p.p.č. 603 v k.ú. Harrachov 
Bod přednesl: Ing. Michal Bartoš, investiční referent 
Usnesení č. 9.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje darovací smlouvu na bezúplatný převod 
p.p.č. 603 v k.ú. Harrachov z vlastníka Římskokatolická farnost Harrachov na Město Harrachov a 
pověřuje starostku jejím podpisem. Náklady spojené s převodem nemovitostí hradí Město Harrachov.  
Hlasování o usnesení 9.:  PRO: 13  PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová,Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná,  
Václav Tondr, Eva Zbrojová. 
PROTI:- 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
 
10. Zřízení věcného břemene služebnosti na část p.p.č. 1028/11 a st.p.č. 332 v k.ú. Harrachov

 

Bod přednesl: Ing. Michal Bartoš, investiční referent 
Usnesení č. 10.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje zřízení služebnosti inženýrské sítě na část 
p.p.č. 1028/11 a st.p.č. 332 ve vlastnictví ČR – právo hospodaření s majetkem Správa KRNAP 
dotčených stavbou „Městský kamerový dohlížecí systém“ v Harrachově v rozsahu dle zpracovaného 
GP ve prospěch oprávněného (Město Harrachov) a pověřuje starostku města podpisem Smlouvy o 
služebnosti inženýrské sítě. Jednorázová finanční úplata za zřízení práva služebnosti činí 10.000,-Kč 
(+21% DPH). Veškeré náklady spojené se zřízením práva služebnosti uhradí oprávněný – Město 
Harrachov.   
Hlasování o usnesení 10.:  PRO: 13  PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná, 
Václav Tondr, Eva Zbrojová. 
PROTI:- 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
11. Veřejnoprávní smlouva na zajištění výkonu úkolů městské policie 
Bod přednesla: Eva Zbrojová, starostka města 
Připomínka: Tomáš Ploc: „Za celou dobu platnosti smlouvy nebyli strážníci MP využiti, v případě 
využití musí být kladen důraz na plnění zadaných úkolů.“ 
Usnesení č. 11.: Zastupitelstvo města Harrachov souhlasí s uzavřením veřejnoprávní smlouvy 
s městem Desná, na zajištění výkonu úkolů městské policie, vyplývajících ze zák. č. 553/1994 Sb., o 
obecní policii, ve znění pozdějších předpisů a pověřuje starostku podpisem smlouvy.  
Hlasování o usnesení 11.:  PRO: 13  PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná,  
Václav Tondr, Eva Zbrojová. 
PROTI:- 
ZDRŽEL SE:  
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
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12. Návrh na vyřazení majetku 
Bod přednesla: Jana Coufalová, vedoucí ekonomického odboru 
Usnesení č. 12.: Zastupitelstvo města Harrachov schvaluje vyřazení dlouhodobého hmotného 
majetku, drobného dlouhodobého hmotného majetku a majetku vedeného v ostatním majetku ve 
vlastnictví města Harrachov dle soupisu na listu č. 1 – 2 v celkové hodnotě 150 175,35Kč.  
Hlasování o usnesení 12.:  PRO: 13  PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0 
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná,  
Václav Tondr, Eva Zbrojová. 
PROTI:- 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
 
13a. Řešení skladebnosti správních obvodů obcí s rozšířenou působností a území okresů v ČR 
Bod přednesla: Eva Zbrojová, starostka města 
Dotaz: Tomáš Ploc: „Je možné udělat anketu mezi občany Harrachova, jaké mají stanovisko k dané 
věci?“ 
Diskuze: Jiří Dvořáček, Václav Tondr, Tomáš Ploc, Ing. Stanislav Slavík 
Usnesení č. 13a.: Zastupitelstvo města Harrachov bere na vědomí informaci Ministerstva vnitra ČR o 
řešení skladebnosti správních obvodů obcí s rozšířenou působností a území okresů v ČR a pověřuje 
starostku vyhlášením ankety mezi občany Harrachova o preferované variantě.  
Hlasování o usnesení 13a.:  PRO: 13   PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0  
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná,  
Václav Tondr, Eva Zbrojová. 
PROTI:- 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
13b. Informace o soudních sporech 
Bod přednesla: JUDr. Ivana Erlebach Staňková, právní zástupkyně města, Eva Zbrojová, starostka 
Usnesení č. 13a.: Zastupitelstvo města Harrachov bere na vědomí informace o soudních sporech 
vedené Městem Harrachov. 
Hlasování o usnesení 13a.:  PRO: 13   PROTI: 0    ZDRŽEL SE: 0  
PRO: Daniel Beneš, Ing. Jaroslav Čech, Jiří Černý, Alena Jíchová, Lucie Kučerová, Ladislav Kyncl, 
Tomáš Ploc, Petra Procházková, Hubert Rieger, Ing. Stanislav Slavík, Ing. Helena Stříbrná,  
Václav Tondr, Eva Zbrojová. 
PROTI:- 
ZDRŽEL SE: - 
Usnesení bylo přijato nadpoloviční většinou hlasů všech členů ZM. 
 
13c. Informace o průběhu valné hromady SAH a.s. 
Bod přednesl: Ing. Jaroslav Čech 
Místostarosta, Ing. Jaroslav Čech,  informoval o průběhu valné hromady Sportovního areálu 
Harrachov a.s., která proběhla dne 21.03.2017. 
Dotaz: Václav Tondr: „Proč SAH a.s. neinvestuje do rozvoje areálu, když je to schváleno v územním 
plánu?“ 
Připomínka: Tomáš Ploc: „Byla by vítána přítomnost zástupce SAH a.s. na dalším jednání 
zastupitelstva.“… „ V letech 2006 – 2010 probíhala intenzivní jednání se Správou KRNAP ohledně 
možného dalšího vybudování lyžařských tratí. 
Ing. Jaroslav Čech: „Propojení lyžařských areálů Rokytnice nad Jizerou X Harrachov je vyřešeno.“ 
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Závěr 
 
Dotaz od Jiřího Černého, zastupitele: „Jaký je aktuální stav směny komunikace v Ryžovišti mezi 
Správnou KRNAP a Městem Harrachov?“  
Odpovídal Ing. Michal Bartoš: „Čeká se na doložku Ministerstva životního prostředí a poté je možné 
směnu zapsat do katastru nemovitostí.“  
 
Poděkování Ing. Jaroslavu Čechovi za zrealizování projektu „Městský kamerový dohlížecí systém“. 
 
Ing. Stanislav Slavík se ohradil k napadání starostky v materiálech pro valnou hromadu SAH a.s. 
 
Termín dalšího zasedání ZM byl stanoven na červen 2017. 
 

Zvukový záznam ze zasedání ZM je uložen na MěÚ Harrachov. 
 
 
V Harrachově dne: 26.04.2017 
 
 
 

………………...............….                                             ……..…………………………. 
                      Eva Zbrojová                                                                         
                    starostka města                                                                            ověřovatel 
 
 
 
 

…………..…………………….……                                           …..……….….…………………. 
      Martina Vaňková                                                                            

                     zapisovatelka                                                                                ověřovatel 


